

## VACCINATION CERTIFICATE REQUIREMENTS FOR INTERNATIONAL TRAVEL

*Amendments to 1978 publication*

Add an asterisk with regard to the cholera vaccination requirements of the following countries: Egypt, Iran, Italy, Libyan Arab Jamahiriya, Madagascar, Papua New Guinea, and Saudi Arabia.

### Israel

*Delete* all information regarding smallpox and *insert*:

Smallpox. — Vaccination certificates are required from travellers who, within the preceding 14 days, have visited a country any parts of which are infected and from Ethiopia, Kenya and Somalia.

### Poland

*Delete* all information and *insert*:

Smallpox. — A certificate is required from travellers who, within the preceding 14 days, have been in Ethiopia, Kenya, Somalia, Sudan and countries any part of which is infected.

## CERTIFICATS DE VACCINATION EXIGÉS DANS LES VOYAGES INTERNATIONAUX

*Amendements à la publication de 1978*

Ajouter un astérisque en ce qui concerne les exigences de vaccination anticholérique des pays suivants: Egypte, Iran, Italie, Jamahiriya arabe libyenne, Madagascar, Papouasie-Nouvelle-Guinée, et Arabie Saoudite.

### Israël

*Supprimer* tous les renseignements concernant la variole et *insérer*:

Variole. — Les certificats de vaccination sont exigés des voyageurs qui, dans les 14 jours précédents, ont visité un pays dont une partie est infectée ainsi que de l'Ethiopie, du Kenya et de la Somalie.

### Pologne

*Supprimer* tous les renseignements et *insérer*:

Variole. — Un certificat est requis des voyageurs qui, dans les 14 jours précédents, se sont rendus en Ethiopie, au Kenya, en Somalie, au Soudan et dans tout pays dont une partie est infectée.